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INTERPELACJA 

w sprawie oznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Podwale w Lublinie 

Zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmą prośbą o organizację przez odpowiednie służby 

przejścia dla pieszych przez ul. Podwale. W miejscu zejścia ze stromych schodów od Bramy 

Grodzkiej. 

Interpelacja wynika z troski o bezpieczeństwo pieszych turystów i mieszkańców. Przejście 

przez ulicę Podwale jest często uczęszczane, a nieoznaczone. 

Z wyrazami szacunku 


